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Protokół Nr: VIII/2019 

 
Nazwa sesji:  VIII zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 
Data sesji:  14.11.2019 
Numer sesji:   
Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 
Godzina rozpoczęcia:  08:30 
Godzina zakończenia:  10:26 

 
Lista radnych obecnych na sali: 
1. Piotr Jacyk 
2. Bogusława Lichacz 
3. Franciszek Bajan 
4. Stanisław Mątkowski 
5. Janusz Sopel 
6. Antoni Mach 
7. Zenon Kociołek 
8. Jan Dec 
9. Krzysztof Gujda 
10. Ryszard Osowski 
11. Józef Litwiński 
12. Maria Preweda 
13. Waldemar Sęga 
 
Przebieg obrad: 
       Otwarcie sesji. 
1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 
Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 13 (zał. Nr 1 ). 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad, który został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok. 

 
Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła zmiany w budżecie Gminy Wielkie Oczy na rok 2019 

(zał. Nr 2). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w 
budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2019 rok podjęto jednogłośnie. 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 
Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 3). Pan Radny P. Jacyk zapytał czy w prognozie została ujęta spłata 
raty planowanego kredytu? Czy jest to kwota bez odsetek? Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska 
odpowiedziała, że rata kredytu jest ujęta w prognozie i jest to kwota bez odsetek. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu. 
 

Pani Skarbnik Gminy E. Słotwińska przedstawiła uchwałę w sprawie zaciągnięcia długoterminowego 
kredytu (zał. Nr 4). Pan Radny R. Osowski zapytał co w sytuacji gdyby Gmina nie byłaby w stanie spłacić 
kredytu? W jaki sposób bank może wyegzekwować zaległy kredyt na podstawie weksla. Pani Skarbnik 
Gminy E. Słotwińska odpowiedziała, że weksel jest to poręczenie majątkowe i komornik odbiera środki 
finansowe. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 

rolnego na 2020 r. 
 

Pani urzędnik A. Maciejska przedstawiła propozycję obniżenia ceny skupu żyta przyjmowanej do 
obliczenia podatku rolnego na 2020 r. (zał. Nr 5). Pan Radny P. Jacyk wyjaśnił, że cena obniżana jest w 
stosunku do ceny GUS, natomiast w stosunku do ceny tegorocznej jest to podwyżka. Dyskusji i pytań nie 
było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 
przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2020 r. podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 84,62% 
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Jestem przeciw 1 7,69% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

 
Pani urzędnik A. Maciejska przedstawiła uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości (zał. Nr 6). Pan Radny P. Jacyk zaproponował podwyższenie stawki od budynków 
związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej. Pani 
A. Maciejska odpowiedziała, że jest to już najwyższa stawka jaka może być. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przyjęcia do 
prowadzenia przez Gminę Lubaczów zadania publicznego z zakresu organizacji opieki nad dziećmi w 
wieku do lat 3, będącymi mieszkańcami Gminy Wielkie Oczy, w Gminnym Żłobku "Kraina Malucha" w 
Dąbkowie. 

 
Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Panią dyrektor GZEAS A. Juraszek, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przyjęcia do 
prowadzenia przez Gminę Lubaczów zadania publicznego z zakresu organizacji opieki nad dziećmi w 
wieku do lat 3, będącymi mieszkańcami Gminy Wielkie Oczy, w Gminnym Żłobku "Kraina Malucha" w 
Dąbkowie (zał. Nr 7). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przyjęcia do prowadzenia przez Gminę Lubaczów 
zadania publicznego z zakresu organizacji opieki nad dziećmi w wieku do lat 3, będącymi mieszkańcami 
Gminy Wielkie Oczy, w Gminnym Żłobku "Kraina Malucha" w Dąbkowie podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 
 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 
9. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Wielkie Oczy w roku szkolnym 2018/2019. 
 

Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek, przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 
Gminy Wielkie Oczy w roku szkolnym 2018/2019 (zał. Nr 8). Pan Radny P. Jacyk zapytał jakiego 
przedmiotu dotyczyły przedstawione godziny ponadwymiarowe. Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek 
odpowiedziała, że godziny te przeznaczone są na nauczyciela biblioteki, rewalidacje, dodatkowe 
wspomaganie ucznia, kółka, zajęcia sportowe, zajęcia wyrównujące, kółka matematyczne i polonistyczne. 
Pan Radny P. Jacyk zapytał czy nie warto by było przeznaczyć te godziny na przedmioty, z których 
najgorzej wypadły egzaminy gimnazjalne, gdyż nie były one organizowane również z godzin wójtowskich. 
Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek odpowiedziała, że przedmioty takie jak język polski, matematyka 
organizowane są z godzin dyrektorskich. Pan radny R. Osowski poprosił Panią dyrektor o wyjaśnienie skąd 
pozyskiwane są środki na kształcenie osób młodocianych. Pani dyrektor GZEAS A. Juraszek 
odpowiedziała, że Gmina jest tylko pośrednikiem. Przedsiębiorcy składają wnioski, które są rozpatrywane 
i odsyłane, a po rozpatrzeniu Kuratorium Oświaty przelewa 100% środków. Rozpoczęła się dyskusja na 
temat środków pieniężnych jakie Gmina dokłada do utrzymania placówek oświatowych. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Wielkie Oczy. 
Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Pana Kierownika Referatu Inwestycji, Zamówień 

publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki komunalnej M. Janeczko, który przedstawił projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Wielkie 
Oczy (zał. Nr 9). Pan Radny P. Jacyk zapytał o zapis w regulaminie odnośnie zużytych opon, że nie jest 
napisane jakich konkretnie opon to dotyczy. Zaproponował aby uściślić bardziej tą informację. Kierownik 
M. Janeczko odpowiedział, że jest to zapis określony w ustawie i nie można go zmienić. Radny P. Jacyk 
zapytał jak będzie uregulowany odbiór odpadów po kiszonkach? Kierownik M. Janeczko odpowiedział, że 
Gmina ma obowiązek informowania rolników, którzy mają tego typu odpady oraz po zebraniu informacji 
o ilości odpadów, zorganizowania odpłatnego odbioru odpadów typu worki po nawozach, sznurki czy 
worki po kiszonkach. Radny p. Jacyk zapytał czy będzie uregulowany odbiór odpadów typu opony 
rolnicze. Kierownik M. Janeczko odpowiedział, że wg ustawy nie jest to odpad komunalny i na obecną 
chwilę nie mamy informacji czy opony będą odbierane za odpłatnością. Radny P. Jacyk podkreślił, że 
warto byłoby uregulować temat odpadów typu opony rolnicze żeby uniknąć sytuacji, że opony będą 
wyrzucane w miejscach niedozwolonych i Gmina będzie musiała ponieść koszty z tego tytułu. 
 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów. 
 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 
komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania odpadów (zał. Nr 10). Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 
Uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania odpadów podjęto 
jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres 

oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 
 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 
komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest 
ta sama nieruchomość (zał. Nr 11). Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 
Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił stanowisko komisji w sprawie 
podejmowanej uchwały. Zaproponowano aby na dwie działki o powierzchni powyżej 1 ha ogłosić 
przetarg. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwała w sprawie wyrażenia 
zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy na okres oznaczony do 3 lat z dotychczasowym dzierżawcą, 
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość nie została podjęta. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 0 0,00% 

Jestem przeciw 11 84,62% 

Wstrzymuję się 2 15,38% 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem przeciw 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Janusz Sopel Jestem przeciw 

Krzysztof Gujda Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem przeciw 

Antoni Mach Jestem przeciw 

Piotr Jacyk Jestem przeciw 

Zenon Kociołek Jestem przeciw 

Bogusława Lichacz Jestem przeciw 

Stanisław Mątkowski Jestem przeciw 

Franciszek Bajan Jestem przeciw 

Ryszard Osowski Jestem przeciw 

Jan Dec Jestem przeciw 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubaczowskiemu na realizację 

zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w zakresie przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej. 
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Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o głos Pana Wójta Gminy A. Hawrylaka, który przedstawił 

projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubaczowskiemu na realizację 
zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w zakresie przewozów o charakterze 
użyteczności publicznej (zał. Nr 12). Pan Przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, 
Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił pozytywne stanowisko komisji 
w sprawie podjęcia uchwały. Dyskusji i pytań nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwała w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Lubaczowskiemu na realizację zadania organizacji 
publicznego transportu zbiorowego w zakresie przewozów o charakterze użyteczności publicznej podjęto 
większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Wstrzymuję się 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 
14. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 
Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami wydał następujące zarządzenia: 

 w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia Centrum Inicjatyw Społecznych „Terra Nostra”, 

 w sprawie ochrony lokali wyborczych, 

 w sprawie zmian w budżecie gminy, 

 w sprawie ustalenia czynszu dzierżawnego za dzierżawę nieruchomości gruntowych stanowiących 
własność gminy, 

 w sprawie powołania komisji kwalifikacyjnej do przeprowadzenia naboru na wolne stanowiska 
urzędnicze w Urzędzie Gminy Wielkie Oczy, 

 w sprawie nieodpłatnego przekazania drewna, 

 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych w zakresie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
„Rocznego programu współpracy Gminy Wielkie Oczy z organizacjami pozarządowymi”, 

 w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2020 rok. 

 
Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

 Forum bezpieczeństwa BHP, 

 spotkaniach z mieszkańcami, radnymi, dyrektorami, 

 spotkaniu nt. rozkładu jazdy autobusów, 

 zarządzaniu kryzysowym, 
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 komisjach Rady Gminy, 

 zarządzie powiatowym OSP, 

 zebraniu LGD, 

 obchodach Dnia Niepodległości, 

 spotkaniu z przedstawicielami PGE dystrybucja. 
 
15. Wnioski i interpelacje radnych. 

 
Pan Radny A. Mach zapytał dlaczego pomimo zakończonych prac na trasie Łukawiec – Wielkie Oczy, 

nadal stoją znaki ograniczające prędkość. Poprosił aby zgłosić ten fakt do wykonawców aby usunąć znaki. 
Sołtys wsi Łukawiec S. Mokrzycki zwrócił uwagę aby dawać informację odnośnie terminów odbywających 
się polowań. Pan Radny P. Jacyk poprosił o zagospodarowanie środków na zakup rolet do świetlicy oraz 
skierowanie prośby do Rejonu Dróg o usunięcie gałęzi nad drogami. Pani Radna M. Preweda zgłosiła 
zapotrzebowanie na latarnię, gdyż na jednym z często uczęszczanych odcinków drogi w Łukawcu brakuje 
oświetlenia. Radny J. Dec zgłosił zapotrzebowanie na latarnię na końcu ulicy Łukawieckiej. Radny S. 
Mątkowski poprosił o oznaczenie pomnika na Czaplakach. 
 

16. Zakończenie obrad. 
 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:26. 
 
 
Protokołowała: 
Małgorzata Machczyńska 


